
Protokoll fört vid styrelsemöte för Alhällan SFF måndag 2018-05-21 

     Närvarande: 

     Benny Carlsson 
     Jonny Andersson 
     Joakim Margell 
     Christer Andersson 
     Peo Brovinius 
     Ingegerd Andersson 
     Matilda Malmsjö 
  
     Ej närvarande: 

     Caroline Klang 
      

 

Mötets öppnande. 
Ordförande Benny Carlsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 
 

Genomgång av protokoll från föregående möte. 
Godkändes. 

 
Inkomna rapporter och skrivelser. 

Villaägarna vill ha avtal med oss. BC fixat. 
 

Sophantering, container, soprummet. 
Tömningen av NSR fungerar inte tillfredsställande. BC arbetar med problemet. 

 
Gemensamma utrymmen, carportar, parkeringsplatser, lekplatser. 

Sandbyte i sandlådorna är gjort. Rentrattar bytta. Markering av parkeringsplatser kommer att göras. 
 
 

Ekonomirapport. 
Föreningens ekonomi är fortsatt stabil. 

 
Coyards. 

Styrelsen är positiv och kommer att testa inom styrelsegruppen. 
 

Datum för nästa möte 
Fre 29/6 kl 19. 

 
Övriga frågor. 

M-L Larsson undrar om vi vill ha/köpa begagnade takpannor. BC undersöker.  
GDPR diskuterades. 

 
 
 
 

Vid protokollet…..…………………………………….Perola Brovinius 
Justeras….……………………………………………….Benny Carlsson 

 


